

**I | B | S****INTERNATIONAL
BUSINESS SCHOOL**

IBS International Business School / The University of Buckingham

BMI-FW1700/0111-III/4/2016

Meldenummer / Student Registration Number: 24699

ZULASSUNGSBESCHEID

Die IBS International Business School / The University of Buckingham bestätigt hiermit, dass

Naurene Sara JoseGeburtsort und -datum: **North Paravur, Kerala, 07-08-1998**Staatsbürgerschaftsland: **India**Adresse: **683513 North Paravur P.O, Ernakulam, Kerala Maliackal Parudeesa Nagar India**

im 2024/25 Studienjahr an der IBS (Campus Wien, Rennweg 9, 1030 Wien) ordentliche/r Studierende ist, alle für das **[MSc] International Management in Vienna** Programm erforderlichen Studiengebühren bezahlt hat und kann ein Visum beantragen.

Beginn des Studienstatus: **01-09-2024**

Voraussichtlicher Abschluss des Studiums: 30-09-2026

CERTIFICATE OF ADMISSION

IBS International Business School / The University of Buckingham certifies that

Naurene Sara Joseborn: **North Paravur, Kerala, 07-08-1998**country of citizenship: **India**address: **683513 North Paravur P.O, Ernakulam, Kerala Maliackal Parudeesa Nagar India**

is a full time student of IBS (Vienna Campus, 9 Rennweg, 1030 Vienna) during the academic year 2024/25, has paid all relevant tuition fees as required for the **[MSc] International Management in Vienna** programme and can apply for a visa.

beginning of student status: **01-09-2024**

expected end of student status: 30-09-2026

Date: Vienna, 16.07.2024

Mag. László Lendvai

Head of Marketing and Admissions

I | B | S INTERNATIONAL
BUSINESS SCHOOLINTERNATIONAL BUSINESS SCHOOL VIENNA
Rennweg 9, Vienna 1030, Austria

Stempel/stamp



**I | B | S****INTERNATIONAL
BUSINESS SCHOOL**

Botschaft der Republik Österreich / Consulate of the Republic of Austria

Sehr geehrte Damen und Herren,

Ich ersuche Sie höflichst um Erteilung eines Erstantrags auf Erteilung des Aufenthaltstitels „**Aufenthaltsbewilligung Schüler**“ in Österreich für den/die unten angegebene(n) StudentIn.

Der/die StudentIn erfüllt alle unsere Voraussetzungen, **wurde an unserer Bildungseinrichtung zugelassen und als ordentliche/r StudentIn für das Masterstudium International Management in Vienna** angemeldet. Er/Sie hat die Studiengebühr und die Registrationsgebühr bezahlt und **kann ein Visum beantragen**.

Name: **Jose, Naurene Sara**

Im Anhang finden Sie die folgenden Unterlagen:

1. Zulassungsbescheid

IBS International Business School ist eine private Universität die im Jahr 1991 in Ungarn gegründet wurde. Sie verfügt über zwei Campuse, einer befindet sich in Wien, der andere in Budapest. IBS ist akkreditiert sowohl in Ungarn, als auch in England und in der EU.

In Österreich wurde die IBS über The University of Buckingham als eine internationale Bildungseinrichtung registriert. Zusätzlich verfügt die IBS erstmalig seit Mai 2011 über das „**Zertifikat als nichtschulische Bildungseinrichtung**“ mit der Registrationsnummer 71.600/3513-III/4/11, welches am 18 Juni 2021 auf 5 Jahre verlängert wurde.

Alle Masterstudien der IBS dauern 3 Semester. Die Unterrichtssprache ist Englisch und schließt mit dem MSc Titel der University of Buckingham ab.

Sollten Sie weitere Fragen haben, erreichen Sie uns unter info@ibs-vienna.at oder +43-681-815-845-88.

Ich danke Ihnen für Ihre Bemühungen im Voraus.

Mit freundlichen Grüßen

Dear Madam / Sir,

I kindly ask you to assist Student named below in his/her application for 'residence permit for pupils' (Aufenthaltsbewilligung Schüler) to Austria. Student has met all our entry requirements, **has been admitted to our institution and registered as a full-time student** for the **International Management in Vienna** programme. Student **has paid all relevant tuition and registration fees and can apply for a visa**.

Name of Student: **Jose, Naurene Sara**

Attached please find the following documents:

1. Certificate of Admission

**I | B | S****INTERNATIONAL
BUSINESS SCHOOL**

IBS International Business School is a private university founded in Hungary in 1991 with two campuses, one in Budapest and one in Vienna. IBS is accredited in Hungary, in the UK and in the EU as well.

In Austria IBS is registered with The University of Buckingham as an international education provider. In addition, IBS obtained '**Zertifikat als nichtschulische Bildungseinrichtung**' first in May 2011 with the registration number 71.600/3513-III/4/11, which was prolonged for 5 years on 18 June 2021.

All Master's programmes of IBS last 3 semesters, are delivered in English and lead to the MSc degree of The University of Buckingham.

Should you have any questions regarding Student's studies, please do not hesitate to contact me at info@ibs-vienna.at or +43-667-629-940-41.

Thank you for your kind assistance in advance.

Yours sincerely,

László Lendvai

Head of Marketing and Admissions

**I | B | S****INTERNATIONAL
BUSINESS SCHOOL****INTERNATIONAL BUSINESS SCHOOL VIENNA**
Rennweg 9, Vienna 1030, Austria

Vienna, 16.07.2024